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«بنا» مدير تيمهاي ملي كشتي فرنگي شد

سرانجام پس از كش و قوسهاي فراوان و با اصرار فدراسيون كشتي و رسول خادم، محمد بنا پذيرفت سكاندار كشتي

فرنگي شود؛ حالا همه اختيارات اين حوزه برعهده كسي است كه همه او را معمار موفقيت كشتي فرنگي ايران ميدانند.

مدير تيمهاي ملي كشتي برنامههاي جديد خود را تشريح كرد
&171#;بنا&raquo; مدير تيمهاي ملي كشتي فرنگي شد

سرانجام پس از كش و قوسهاي فراوان و با اصرار فدراسيون كشتي و رسول خادم، محمد بنا پذيرفت سكاندار كشتي فرنگي شود؛
حالا همه اختيارات اين حوزه برعهده كسي است كه همه او را معمار موفقيت كشتي فرنگي ايران ميدانند.

محمد بنا كه پس از بازيهاي المپيك ابتدا بهدليل خستگي و سپس بلاتكليفي مديريت فدراسيون كشتي از سمت سرمربيگري تيم
ملي كشتي فرنگي كنارهگيري كرد، بهدنبال حمايت قاطع و رايزني رسول خادم، مدير تيمهاي ملي كشتي و حجتالله خطيب،
سرپرست فدراسيون در نهايت ديروز پذيرفت از نو فعاليت خود را آغاز كند؛ با اين تفاوت كه طبق خواست رسول خادم از اين پس
دايره اختيارات بنا گسترش يافته و بعد از اين او مدير تيمهاي ملي كشتي فرنگي بوده و همه برنامههاي اين رشته را تحت نظر
خواهد داشت. رسول خادم در اين باره گفت: مدتهاست كه با اصرار من قرار بود مسئوليت نظم فني در كشتي فرنگي به محمد بنا

منتقل شود و از امروز صفر تا صد كار كشتي فرنگي و امور اجرايي ردههاي سني نونهالان تا بزرگسالان در اختيار او خواهد بود.

وي دليل واگذاري اختيارات حوزه كشتي فرنگي به محمد بنا را چنين توضيح داد: يكي از دلايل اين بود كه در كشتي آزاد در سطح پايه
با مشكلاتي روبهرو هستيم و به همين دليل بايد فرصت داشته باشم تا كشتي آزاد را از وابستگي به تكستارهها خارج كنم. با وجود
اين فارغ از موقعيت و نقش كاري، هركاري كه از دستم برآيد براي كمك به محمد بنا و به سرانجام رساندن اين مسئوليت انجام

خواهم داد.

بنا: حفظ نقطه ايدهآل كار سختي است

اما محمد بنا ديروز پس از برعهده گرفتن اين مسئوليت با تاكيد بر اينكه كار كردن با رسول خادم به او قوت قلب ميدهد، حمايت
وزارت ورزش و كميته ملي المپيك را از كشتي حياتي دانست و به سايت فدراسيون گفت: خادم پس از المپيك با صبر، متانت و
آرامش كار را شروع كرد، اما من بهخاطر اينكه مدتها مسئوليت تيم ملي را برعهده داشتم و كمبودها را تحمل كرده بودم، مدتي از

تيم ملي دور بودم و پس از نشست با خطــيب و دو جلسه با خادم، قرار شد كارم را دوباره شروع كنم.

بنا با اشاره به در پيش بودن جام جهاني كشتي (اسفندماه ـ تهران) و اهميت درخشش كشتي ايران در اين رقابتها، گفت: توقع از
كشتي فرنگي بالاست و هيچكس به تنهايي نميتواند اين كار را انجام دهد. يك عده آدم عاشق تلاش كردهاند تا كشتي فرنگي به اين
جايگاه برسد. توقع از اين رشته اين است كه اين موفقيتها تداوم داشته باشد. ما در بازيهاي آسيايي چهار مدال طلا گرفتيم،در

جهاني 2011 سوم دنيا شديم و حداقل بايد شرايط كشتي را به سمتي ببريم كه اين تعادل در نتيجهگيري در آينده نيز حفظ شود.

وي از آغاز اردوي تيم ملي كشتي فرنگي از دهم آبان خبر داد و خاطرنشان كرد: ما به قله رسيديم و براي تداوم بزرگي، ابزار و حمايت
بيشتري لازم داريم.

اكنون جمشيد خيرآبادي و ناصر نوربخش از كشور آذربايجان پيشنهاد دارند و اين در حالي است كه من همچنان ميخواهم كه
خيرآبادي در كنار من باشد و از تجربيات نوربخش نيز در بخش بسترسازي و هماهنگ كردن امور استفاده كنم.

محمد بنا ديروز ايرج اسفندياريفر را به عنوان سرمربي تيم ملي كشتي فرنگي جوانان معرفي كرد. همچنين خليل رشيد محمدزاده به
عنوان سرمربي تيم نوجوانان انتخاب شد و رسول جزيني در سمت خود ابقا شد.
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